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ACTA DEL CONSELL DE BARRI DE FONT DE LA GUATLLA 

 

Data: 9 de març de 2023, 18.00 h 

 

Lloc: Centre Cívic Font de la Guatlla, Carrer del Rabí Rubèn 22 

 

Presideixen el Consell: 

Sr. Marc Serra,    Regidor del Districte de Sants-Montjuïc    

Sr. Lluís Maté,   Vicepresident del Consell de Barri de la Font de la Guatlla 

Sr. Albert Deusedes,  Conseller del Barri de la Font de la Guatlla  

Sra. Aida Guillén  Gerent del Districte de Sants-Montjuïc  

Sr. Xavier Farré,  Conseller Tècnic del Districte de Sants-Montjuïc 

 

Altres Consellers/es: 

Sr. Pepe Pérez Calvo  GMD ERC 

Sr. Ton Martínez,  GMD ERC 

Sra. Georgina Lázaro  GMD JuntsXCat 

Sra. Esther Pérez  GMD Bcn en Comú 

Sr. David Labrador,  GMD C’s  

 

Persones i entitats assistents: 

AVV Font de la Guatlla-Magòria   

Escola de Música Jam Session   

Salvem El Turó  

PACAME    

 

Tècnics/ques municipals:  

Ariadna Ros,   Cap de la Direcció de Serveis a les Persones i al Territori del 

Districte de Sants-Montjuïc 

Amor González,   Direcció de Serveis a les Persones i al Territori del Districte de 

Sants-Montjuïc  

Eva Hernando,   Direcció de Serveis a les Persones i al Territori del Districte de 

Sants-Montjuïc  

 

Total d’assistents: 33 persones (17 dones, 16 homes)  

 

Ordre del dia:  

1. Informe del regidor   

2. Retorn i actuacions destacades del Pla Cuidem Barcelona   

3. Torn obert de paraula   
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1. Informe del Regidor.  

 

Lluís Maté, Vicepresident del Consell de Barri, dona la benvinguda als assistents i passa la 

paraula a Marc Serra, Regidor del Districte de Sants-Montjuïc.  

 

Marc Serra repassa l'ordre del dia i comença amb el seu informe, que avui serà un balanç del 

mandat.  

 

Comparteix una bona notícia: aquesta tarda s’ha reunit el jurat dels Premis Sants-Montjuïc i ha 

decidit atorgar el premi d’enguany a l’entitat a l’Associació de Dones de Font de la Guatlla.

  

Inversió social  

Recorda el Consell de Barri de fa exactament 3 anys, el març del 2020: hi va haver dubtes, es 

va discutir amb la Gerent de Districte Sònia Frías i l’associació de veïns i finalment es va decidir 

suspendre davant l’amenaça de la COVID. En aquell moment, no se sabia l’impacte que tindria 

la pandèmia, no només en termes sanitaris, sinó també de salut, socials, econòmics i en 

termes de salut mental.   

 

A diferència d'altres crisis que han patit la ciutat i el país, aquesta vegada des del govern 

municipal no s’han fet retallades: considera que és important remarcar-ho, recordant que a la 

crisi del 2008, totes les administracions van fer retallades en Educació, Sanitat, Serveis Socials 

i serveis públics. Aquesta vegada, al contrari, s’han incrementat les partides destinades a la 

inversió social, any rere any. Barcelona és avui la ciutat de l'Estat que més inversió social fa per 

233,42 € a l’any per persona. En comparació, altres ciutats com Madrid inverteixen 156,22 € 

per persona. Aquest fet ha permès, no només mantenir els serveis, sinó incrementar-los i posar 

en marxa projectes nous que la ciutadania necessita.   

 

En l’àmbit de la salut mental, l’Ajuntament de Barcelona ha posat en funcionament serveis 

públics d’acompanyament psicològic gratuït, tot i no tenir competències. A la Marina, a l’Espai 

Química hi ha el Konsulta’m, un punt de suport psicològic per a joves. També s’ha obert un 

espai per a adults a la Casa del Mig. Remarca que l’objectiu és que aquests serveis 

s’incorporin a la cartera de la Seguretat Social: interessa a tothom que al CAP es pugui fer un 

acompanyament psicològic setmanal i no cada 2 mesos, com passa sovint.   

 

Un altre exemple d’inversió social i comunitària és el programa Radars: va començar fa molts 

anys als barris de Sants centre, el veïnat de Font de la Guatlla va demanar-lo i es va portar el 

2019. Enguany s’han atès 214 persones grans, que se’ls hi fa seguiment des dels serveis 

públics en col·laboració amb una xarxa de voluntaris i voluntàries.  

 

Habitatge 

El principal problema de la gent jove és com aconseguir un habitatge a Barcelona. Actualment, 

s’estan construint més de 2.000 habitatges públics a la ciutat, amb un pes important pel que fa 

al Districte de Sants-Montjuïc: hi ha el barri on més habitatge públic es construeix, la Marina, 

amb 550 habitatges en construcció. També, en col·laboració amb la participació veïnal, s’ha 

desenvolupat el planejament urbanístic de la Fira, per a recuperar la meitat del terreny cedit per 
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l’Ajuntament la Fira: s’hi construiran 500 habitatges públics i la previsió és que els veïns de 

Poble-sec i de Font de la Guatlla tinguin prioritat per accedir-hi.  

 

Fira   

La recuperació de terreny públic de la Fira també ha de permetre desencallar algunes de les 

necessitats d’equipaments que hi ha al barri: s’hi construirà un gran CAP a l’àmbit, la biblioteca 

de la Casa de la Premsa i una petita peça d’equipament de barri, per a desenvolupar a l’espai 

que ocupa el Pavelló de la Metal·lúrgia. Una de les qüestions que els veïns i veïnes van posar 

sobre la taula durant el procés participatiu és la millora de la connexió del barri de Font de la 

Guatlla: s’obrirà un carrer des del barri, travessant els pavellons, que arribarà al Paral·lel. El 

procés d’aprovació urbanística ha generat molt consens i la previsió és que l’aprovació 

definitiva es produirà aviat.   

 

La Pèrgola   

Una de les reivindicacions històriques del veïnat era dignificar aquest espai degradat, que és 

una de les portes d’entrada al barri. Es va arribar a un molt bon acord amb el CaixaForum: ja es 

pot començar a veure la instal·lació i a mitjans d’abril ja estarà acabada.  

 

Parcs i zones verdes  

Parc i espai infantil al turó de Font de la Guatlla: Un tema que ha sorgit moltes vegades al 

Consell de Barri, una zona en molt mal estat que alimenta mals usos a l’espai. Avui es 

presentarà el projecte de posada al dia d’aquest parc.   

 

Neteja   

Comunica que avui és un dia per escoltar els veïns i veïnes sobre com està funcionant el nou 

contracte de neteja. Explica que, als altres barris, la impressió general és que, passats els 

desajustos de les primeres setmanes, es va notant la millora, l’increment de recursos i de la 

neteja amb aigua.  

 

Recorda que va assistir a una reunió amb la Plataforma Salvem El Turó i la sensació és que ha 

millorat la neteja a la resta del barri, però que el turó es resisteix per diferents qüestions: hi ha 

parts que no estan urbanitzades, hi ha sectors on la maquinària té dificultats per accedir, 

etcètera. S’ha demanat al nou contracte de neteja que implementin millores: ja arriben a tots els 

carrers, és responsabilitat de l’Ajuntament i de l’empresa garantir que tots els carrers de la 

ciutat estan en condicions òptimes. Anuncia que el 16 de març hi ha una visita programada 

amb l’associació de veïns, la plataforma i el servei de neteja per revisar in situ aquests temes.

  

Informacions diverses  

 C/ Gessamí 13: Solar públic que es va decidir cedir a una cooperativa d’habitatge 

social. Les federacions de cooperatives han decidit assignar aquesta peça a la 

cooperativa La Xarxaire, que construirà un edifici d’uns 8 habitatges. Pròximament, es 

reunirà la taula d’assignació del conveni que, previsiblement, acceptarà la proposta i 

després, amb la resolució de la Regidora d’Habitatge, es podrà signar la cessió d’ús: si 

tot va bé, a finals d’any podran començar les obres.    

 Accessibilitat física i comunicativa als equipaments municipals: Una demanda d’entitats 

que es treballa des de l’Institut Municipal de Discapacitats. S’ha arribat a un conveni 

per a destinar 1 milió d’euros dels fons Next Generation a una millora de l’accessibilitat 

comunicativa dels equipaments i serveis públics de tota la ciutat, dirigida a persones 
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amb discapacitat visual, auditiva o intel·lectual. El 2019 es va fer una auditoria dels 

anells magnètics de tot el territori i, en el cas de les instal·lacions del Centre Cívic Font 

de la Guatlla, ja s’han fet algunes millores.  

 Carril bici de Pl. Espanya a Pl. Cerdà: Actualment va sobre vorera; s’ha parlat a 

diversos Consells de Barri pels problemes i perillositat que genera. S’ha treballat durant 

molt temps la fase de projecte per a poder-lo portar a calçada: un projecte bastant 

complex. Les obres començaran a principis d’abril, a la vorera de muntanya.   

 8M: Destaca que va ser molt participatiu, amb un conjunt d’activitats i la col·laboració 

de l’Escola Jam Session i de Dones Conscients, de la Vocalia de Dones i Cultura. 

Anuncia que el 12 de març, de 12.00 h a 13.30 h, hi haurà un concert del Quartet 

Kassia en commemoració del Dia de la Dona Treballadora.   

 Nova Tècnica de Barri: Hi haurà un canvi, fins ara hi havia Eva Hernando que serà 

substituïda per Amor González.   

 

Lluis Maté felicita les Dones de Font de la Guatlla pel premi rebut, han sigut un referent des 

dels seus inicis dins del barri.  

  

 

2. Retorn i actuacions destacades del Pla Cuidem Barcelona.    

 

Aida  Guillén,  Gerent  del  Districte  de  Sants-Montjuïc,  comparteix   presentació  en  pantalla. 

 

Recorda que els mesos de maig a juny i setembre de 2022, hi va haver el desplegament del 

Pla Cuidem: un pla de xoc que va injectar 70 milions d'euros en actuacions de manteniment a 

tota la ciutat. També tenia el plantejament de pla de manteniment de Districte: per a recollir 

necessitats i demandes de la ciutadania, es van tenir un seguit de sessions.  

 

Ha costat uns mesos fer la feina tècnica de recollida de les demandes respecte dels diferents 

operadors, però s’hauria de rebre aviat un retorn en forma de mapes, amb les actuacions ja 

fetes   i   les   ja   planificades.   A   més, hi   ha   un   visor   d'actuacions   a   la   pàgina   web 

barcelona.cat/cuidembarcelona: un mapa dinàmic que es va actualitzant. A més, el web també 

té bastant informació útil per a la ciutadania sobre dubtes sobre reciclatge, etcètera.  

 

Recorda que si hi ha dubtes o alguna demanda que es considera que hauria d’estar, es pot fer 

arribar a través de la nova Tècnica de Barri.  

 

Destaca que aquesta injecció extra de pressupost del Pla Cuidem ha permès realitzar algunes 

intervencions destacades de manteniment:   

 Parc i espai infantil del turó: És una zona que fa molt temps que no ha rebut 

manteniment. Tant el sauló com els jocs infantils es troben en molt mal estat i la 

vegetació està poc cuidada. S’arreglarà, anivellarà i s’afegirà nou sauló, s’instal·laran 

uns nous gronxadors i es renovarà tot el mobiliari urbà, inclosa la taula de ping-pong. A 

més es farà una actuació intensiva a tot el verd.  

 

Intervenció Resposta 

Leonard, veí de l’AVV Font de la Guatlla: Marc Serra respon que és cert que des de la 

file:///D:/Descargas/barcelona.cat/cuidembarcelona
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Intervenció Resposta 

· Valora positivament la millora del parc 

infantil del turó.  

· Pregunta com està la proposta de la 

instal·lació d’escales mecàniques al C/ 

Crisantem, que servirien per a millorar 

l’accessibilitat des de C/ Sant Fructuós, 

passant per Font Florida i C/ de la Guatlla, 

fins a arribar a C/ Dàlia. S’entén que vindran 

els fons Next Generation per a millorar les 

escales mecàniques de la Fira, però des del 

veïnat es demana que s’intervingui també en 

aquest àmbit, ja que és molt necessari. 

Recorda que va presentar fotografies de 

veïns i veïnes pujant carros carregats a peu. 

Comissió de Seguiment es va presentar 

aquesta proposta, però instal·lar escales 

mecàniques és una inversió amb un cost 

elevat. Aquesta mena de projectes, en un 

àmbit amb l’orografia del turó i on viu molta 

gent gran, requereixen instruments que vagin 

més enllà dels que té el Districte: s’ha posat 

sobre la taula que Font de la Guatlla es 

mereix un Pla de Barris, tal com es va fer el 

2015 a la Marina i aquest mandat a Poble-

sec. Si no fos així, es podria buscar alguna 

convocatòria a escala europea: el problema 

és que els actuals fons Next Generation són 

per a renovar escales mecàniques ja 

existents. En tot cas, opina que es tracta 

d’una qüestió que s’hauria de prioritzar el 

mandat vinent. 

  

 

3. Torn obert de paraules.  

 

Intervenció Resposta 

Myriam, de PACAME: 

· Pregunta com es pot fer el seguiment de 

tots els temes que es tracten a cada Consell 

de Barri. Exposa que al novembre es van 

formular tota una sèrie de demandes, que 

desconeix si s’han acabat valorant, com els 

semàfors de Maria Cristina que continuen 

funcionant de nit, els semàfors del gir del C/ 

Mèxic o els arbres malalts del C/ Sant 

Fructuós. Pregunta si aquestes qüestions es 

van resolent o estudiant. 

· Des de PACAME, es demana saber quines 

actuacions hi ha previstes per a reduir la 

contaminació acústica: la programació del 

Sonar ja és aquí, s’han programat 5 Brunch 

Electrònic, que han ampliat horaris a les 

13.00 h. També torna a haver-hi el Sonar Off, 

el Primavera Sound i les maratons que 

surten de Maria Cristina, quan es va dir que 

s’estudiaria que sortissin de l’Av. de l’Estadi. 

· Pregunta si s’ha pensat a instal·lar 

sonòmetres al Poble Espanyol i a l’Av. Rius i 

Taulet. Demana si el Regidor sap com afecta 

la salut mental la contaminació acústica, el 

soroll dels “botellons” i la música electrònica 

Marc Serra respon, sobre els “botellons” al 

turó que, quan es van reunir amb la 

Plataforma Salvem el Turó, una de les 

opcions que van sorgir per treballar amb 

Serveis Tècnics és canviar la il·luminació 

nocturna i posar-ne més. Ara mateix aquesta 

intervenció es troba en fase de projecte: es 

pot fer una passejada nocturna per veure 

com funciona un cop s’hagi executat.  

 

Pel que fa a com fer el seguiment dels temes 

tractats al Consell de Barri, explica que es fa 

a través d’un òrgan que és la Comissió de 

Seguiment: a l’inici de cada mandat, es fa un 

procés per decidir els veïns i veïnes que en 

formen part. Dins la Comissió hi és 

PACAME. També es pot parlar amb la 

Tècnica de Barri o amb el Conseller de Barri, 

si no es pot esperar al pròxim Consell de 

Barri.  

 

Sobre contaminació acústica, expressa el 

seu desig de posar-se en positiu i treballar-

hi. Poder arribar a la primavera - estiu amb la 

feina feta, perquè els veïns puguin 
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Intervenció Resposta 

de matinada. Demana que es consideri com 

afecta les persones malaltes i els infants. 

Expressa molta preocupació i cansament i 

opina que els esdeveniments nocturns han 

augmentat. 

descansar més. Recorda que fa 2 Consells 

de Barri es va fer un monogràfic per a fer 

una mena de pla d’actuació sobre el Poble 

Espanyol: s’ha donat un temps perquè 

Serveis Tècnics i els operadors puguin 

treballar en actuacions concretes i puguin 

millorar la seva coordinació. Tenen moltes 

reunions i hi ha constància que ja s’han anat 

introduint algunes millores. Explica que va 

demanar poder anar un dia de matinada i 

poder comprovar personalment com està 

funcionant tot això: serà el cap de setmana 

vinent. Després, proposa fer una altra visita 

de matinada amb els veïns, per a comprovar 

també, sobre el terreny, quin pla tenen el 

Poble Espanyol i els serveis públics i que ho 

puguin explicar als veïns: la convocatòria 

serà a finals de mes.  

 

Recorda que el Sonar fa 30 anys que està. 

Des del Consistori es treballa per a reduir els 

grans esdeveniments: a tota la ciutat i, en 

concret, a l’àmbit de Maria Cristina i a l’àmbit 

de la Fira. Hi havia esdeveniments molt 

sorollosos com el Rally i esdeveniments 

esportius com el de Fitness, que s’han tret. 

El Poble Espanyol, quan Barcelona En Comú 

va arribar al govern, feia molts 

esdeveniments sense límit: ara poden 

demanar un màxim de 12 llicències 

extraordinàries a l’any. S’ha d’entendre 

també que hi ha activitats esportives i hi ha 

oci nocturn: s’ha d’anar polint, però no es pot  

imaginar que tot això desapareixerà de la 

ciutat.  

Carme, veïna:  

· Indica que al xamfrà de Gran Via amb C/ 

Sant Germà, abans hi havia 2 cadires i 1 

banc. Com a persona gran del barri, quan 

torna del mercat, va cansada i aquest punt li 

servia de repòs abans de pujar el C/ Sant 

Germà. Denuncia que es van treure aquests 

seients, perquè algú devia dir que li 

molestaven. Demana que es tornin a 

instal·lar almenys 2 cadires en algun indret 

pròxim. 

· Afegeix en Leonard, sobre els bancs retirats 

Marc Serra respon que no té constància que 

s’hagin retirat per petició de l’hotel que hi ha 

davant. Es revisarà la decisió: normalment, 

pot passar quan hi ha queixes reiterades de 

veïns. Es compromet a trobar una ubicació 

per a les 2 cadires: si pot ser, al mateix lloc 

on estaven i, si no, a un punt alternatiu i 

proper. Quan acabi el Consell de Barri ho 

aniran a mirar amb el Vicepresident. 
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Intervenció Resposta 

a la cruïlla de Gran Via amb C/ Sant Germà, 

que es van fer 2 o 3 reclamacions i cada 

vegada es va rebre una resposta diferent: 

que hi havia motos que hi aparcaven, que ja 

hi havia bancs a 50 metres a Gran Via i que 

ja hi havia uns seients a C/ Sant Germà amb 

C/ Sant Fructuós. L’última petició van ser 2 

IRIS demanant la instal·lació de 2 bancs a 

mig camí del C/ Sant Germà, al cantó 

esquerre: li van respondre que no era 

possible. 

· Demana que Font de la Guatlla entri al Pla 

de Barris: és un barri molt petit i sovint queda 

relegat. 

Joaquim, veí: 

· Proposa que, mitjançant el Pla de Barris, se 

suprimeixin les voreres de 2 rajoles diferents 

i que s’anivellin fent plataforma única. A 

carrers com Dàlia, Gessamí i altres que 

tenen voreres massa estretes. 

· Demana que es limiti l’accés dels cotxes 

d’autoescola al barri: considera que són un 

perill. Proposa que es pacifiquin carrers per a 

assolir-ho. 

· Explica que fa dos divendres hi va haver 

“botellón”: no es va netejar i van quedar les 

ampolles i deixalles. Dissabte nit va tornar a 

haver-hi “botellón”, acumulant encara més 

brossa. Diumenge es va dirigir a dos 

treballadors del Servei de Neteja i li van 

respondre que era competència de Parcs i 

Jardins. Denuncia que no es va netejar en 

tota la setmana tot i que va trucar 2 vegades 

a Cuidem Barcelona. Així que, el cap de 

setmana passat, es va acumular encara més 

brossa. Va trucar dissabte i diumenge al 010 

i, finalment, dilluns van passar a netejar. 

Pregunta si no es podrien instal·lar més 

papereres a la zona. 

· Pel que fa a l’aparcament del C/ Gessamí, 

afirma que s’ha solucionat en part, però 

encara hi ha algun veí que hi deixa el seu 

vehicle i dificulta l’accessibilitat del carrer. 

 

Marc Serra respon que, efectivament, al turó 

hi ha un problema amb les voreres estretes i 

caldria actuar: per això es posa sobre la 

taula la necessitat d’un instrument que 

permeti fer totes les inversions de 

regeneració urbana. Recorda que el mandat 

passat es va fer una desafectació molt 

important, solucionant part de la situació dels 

habitatges que no podien arreglar-se ni 

s’acabava de reallotjar els veïns. Va quedar 

pendent la part de reformes de l’espai públic 

com la de suport a la rehabilitació dels 

edificis. Opina que aquesta hauria de ser una 

de les prioritats del mandat vinent.  

 

Pel que fa a les autoescoles, valora que es 

tracta d’un tema complex: hi ha una 

concessió a la DGT des de fa molts anys al 

Sot del Migdia, que s’acaba el 2027. Ja 

s’està en contacte per veure com reduir la 

quantitat de vehicles i el seu impacte. 

 

Sobre la neteja dels parcs, el cert és que 

amb el nou contracte, les zones verdes són 

obligació del Servei de Neteja: se li han 

donat més recursos i efectius per a poder 

desenvolupar aquesta feina. Sobre la 

instal·lació de més papereres, s’estudiarà, 

però aclareix que no sempre són la millor 

solució: a vegades consoliden encara més la 

zona com a espai d’estada. Recorda que hi 

ha una visita programa el 16 de març amb 

els comandaments del Servei de Neteja i 

l’equip del Districte per a tractar aquesta 



 
Districte Sants-Montjuïc 
Direcció Serveis a les Persones i al Territori 
Creu Coberta, 104 
08014 Barcelona 
T. 93 2915282 
 

 Acta del Consell de Barri de Font de la Guatlla. 9 de març de 2023 8 

Intervenció Resposta 

qüestió a fons.  

 

Pel que fa a l’aparcament descontrolat al turó 

de Font de la Guatlla, expressa preocupació: 

s’ha donat indicacions a Guàrdia Urbana 

perquè es denunciï més. També ha arribat la 

informació que es tracta d’una qüestió molt 

personal d’un veí que té 2 vehicles i un 

problema de mobilitat reduïda, fet que fa 

que, com a Ajuntament, no s’hagi volgut fer 

una intervenció tan contundent: se li ha 

explicat que ha de demanar una plaça 

habilitada, però no pot ser que aparqui a 

sobre de la vorera. Si la situació no canvia, si 

la grua s’ha d’endur el vehicle, es farà. 

Lourdes, veïna:  

· Assenyala que al  C/ Morabos, hi ha un 

local que sembla ser una associació 

cannàbica, entre l’escola i el col·legi de 

música. Vol saber si hi ha control i està en 

ordre. 

Marc Serra pren nota i respon que s’haurà 

de mirar si tenen la llicència corresponent o 

si estan actuant de forma il·legal: hi ha una 

normativa prou clara.  

 

Julià, veí de la Comissió de Festes: 

· Vol donar les gràcies a Eva Hernando per 

tota l’ajuda que ha donat durant aquest 

temps. S’han passat mals moments amb 

l’època de la pandèmia, les festes de 2021 i 

les de l’any passat, que van ser un desastre 

a escala d’infraestructura: és en aquests 

moments quan es veu la qualitat de les 

persones.  

· Dona la benvinguda a Amor González i 

espera que hi pugui haver la mateixa 

col·laboració.   

Marc Serra agraeix la intervenció i es mostra 

totalment d’acord que Eva Hernando és una 

gran professional: se suma al 

reconeixement. 

Leonard, de l’AVV Font de la Guatlla: 

· Pregunta si la idea era canviar tots els 

contenidors per nous: en alguns indrets 

encara perduren els antics.  

· Explica que un veí ha traslladat una 

reclamació: hi ha un contenidor al C/ Rabí 

Rubèn que la palanca no es pot aixecar. Va 

fer un IRIS, però deia ell que havia reclamat 

dos cops per l’aplicatiu Barcelona a la 

Butxaca i no havia obtingut resposta. 

. Canviar el carrer de baixada... es va dir o es 

volia dir carrer "de la Guatlla"  en lloc de carrer 

"Font de la Guatlla"  

· Pregunta si hi  ha dates o terminis previstos 

per la rehabilitació de l’edifici de Can 

Aida Guillén respon que els contenidors 

antics que encara queden sobre calçada s’ha 

deixat en temps de transició perquè 

mancaven contenidors nous. S’han deixat 

per veure si s’ajusten a la demanda: la idea 

és que estiguin 6 mesos. Si és necessari, se 

substituiran per contenidors nous i, si no, es 

retiraran. 

 

Marc Serra respon que la rehabilitació de la 

masia de Can Cervera, ERC va demanar 

que s’estudiés, en el marc de l’acord 

pressupostari de l’Ajuntament. S’estan fent 

estudis previs per a veure la viabilitat: 
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Cervera.  

· Demana informació sobre com està la 

qüestió del bus de barri que havia d’anar des 

de Font de la Guatlla, passant per 

Hostafrancs, al CAP o al mercat.  

 

. Demana informació sobre l’estudi de 

mobilitat que es va realitzar entorn de la 

pacificació del C/ Amposta i C/ Dàlia. Hi 

havia propostes de pacificar també C/ Font 

Florida, des de Chopin al llarg del tram de les 

torretes.  

 

· Apunta que, a partir d’agost, el F.C. 

Barcelona jugarà a l’Estadi Olímpic i això 

comportarà problemes de mobilitat: presenta 

la proposta de fer pujar els socis en cotxe 

per Miramar. I que, de baixada, no entrin per 

C/ Font de la Guatlla: que es facin controls o 

s’ubiquin agents cívics o Guàrdia Urbana per 

a dirigir bé els vehicles.  

 

· Vol saber com està el tema de l’estació de 

Ferrocarrils de la Generalitat que es farà a 

Pl. Espanya, enllaçant el Baix Llobregat amb 

el Vallès.  

 

· Explica que es va comentar a l’associació 

de veïns i a la Comissió de Seguiment de 

posar-li un nom a l’espai de la Pèrgola: Pl. de 

la Pèrgola, Pl. de Font de la Guatlla o 

organitzar una consulta popular i poder fer 

un homenatge al barri al pròxim mandat.·   

s’haurà de fer un càlcul de cost-benefici i si 

val la pena pels m
2
 que guanyaran, és un 

espai petit. Cal ser responsables en l’ús de 

recursos públics.  

 

Sobre el bus del barri de Font de la Guatlla: 

el calendari que s’havia acordat amb la 

Comissió de Seguiment és que es 

traslladaria a TMB la demanda de fer un 

estudi de viabilitat i que diguessin si era 

possible implementar-lo o no. El compromís 

de TMB va ser que el tindrien al llarg del 

primer trimestre de 2023: quan estigui 

disponible, es compartirà. 

 

Sobre les obres del ferrocarril, remarca que  

són molt importants, tot i que es parli més de 

la connexió del tramvia per la Diagonal, que 

enllaçarà el Tram Besòs amb el Tram 

Llobregat. Tot això permetrà que la gent que 

ve a treballar de fora de Barcelona pugui 

desplaçar-se en transport públic i no en 

cotxe. L’obra del ferrocarril, al seu torn, la 

promou la Generalitat: ja han començat els 

primers treballs per a posar una tuneladora 

des de Pl. Espanya fins a Gràcia. Seran 

unes obres llargues: la previsió és un 

calendari de 4 o 5 anys com a mínim. Pel 

que fa a les afectacions, ara sobretot seran a 

Gran Via, a l’altre cantó de Pl. Espanya. La 

previsió és que les obres puguin començar a 

Pl. Espanya després d’estiu.   

 

Pel que fa al C/ Amposta hi ha estudis previs 

sobre la possibilitat de pacificar-lo i fer-hi 

plataforma única, però no hi ha hagut 

recursos encara per fer-ho.   

 

Sobre l’arribada del F.C. Barcelona a 

Montjuïc, explica que s’està treballant a 

contracorrent amb aquest tema. Tots els 

equips tècnics estan treballant el millor Pla 

de Mobilitat possible: es preveu que no es 

pugui entrar en vehicle privat a Montjuïc. Es 

garantiran busos llançadora i autocars 

suficients, a més de les escales mecàniques 

per a pujar a peu. Aquesta part ja està 

tancada, ara falten 3 qüestions per acabar de 
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definir: com es desplaçaran els usuaris dels 

equipaments de la muntanya quan hi hagi 

partit del Barça, com es garanteix que els 

veïns i veïnes puguin entrar i sortir de forma 

fàcil i com es garanteix que l’aparcament 

dels veïns no acaba ocupat pels socis que 

poden venir de fora de la ciutat. Tot això 

s’està treballant en el marc del Consell del 

Parc de Montjuïc, en clau participativa: hi ha 

un grup de treball i s’espera presentar 

resultats en qüestió d’un mes: es convocarà 

el veïnat a una reunió.   

 

Pel que fa al bateig de l’espai de la Pèrgola, 

valora que és molt bona idea i gran iniciativa: 

insta el veïnat a debatre-la en el marc del 

Consell de Barri i que es traslladi una 

proposta consensuada que es pugui discutir 

a la Taula de Memòria i portar al 

Nomenclàtor.   

Lluís Maté: Dona les gràcies a la Guàrdia 

Urbana i explica que últimament els veïns se 

senten molt acompanyats. 

 

Myriam, de PACAME:  

· Puntualitza que el Regidor sempre 

menciona el temps que fa que s’organitza el 

Sonar: des de 1996 amb 6.000 participants, 

com si fos un dret consolidat. Ella hi viu des 

de 1960, així que considera que guanya si es 

parla de drets consolidats.  

· Afegeix que no pretén que hi hagi menys 

actuacions: només demanen que es 

compleixi la normativa de soroll, que 

actualment se supera en molts dB. Afirma 

que tota la vida ha viscut al mateix lloc i mai 

havia sentit el Poble Espanyol fins a l’estiu 

passat. 

Marc Serra respon que, per posar una nota 

positiva, hi ha una part del projecte de la Fira 

que passarà a ser habitatge, equipaments, 

etcètera, però també hi ha una part dels 

pavellons que es renovaran. S’insistirà molt 

des de Districte perquè s’aïllin acústicament: 

ara mateix són edificis molt antics. Dona la 

raó que, quan es desenvolupin activitats, no 

hi hauria d’haver soroll.  

Joan, de PACAME: 

· Comunica que va assistir a una reunió amb 

altres veïns i la Guàrdia Urbana i que és molt 

important que es truqui el 112 cada vegada 

que es vegi un “botellón”: si no, no es 

registre.  

· Apunta que hi ha dues discoteques que sí 

que compleixen amb la normativa de soroll, 

però són les que més “botellons” generen. 

Marc Serra afegeix que, quan es truca el 

112, no només té un resultat quan 

s’aconsegueix que es pugui mobilitzar un 

cotxe patrulla i vingui. També es registra i es 

fa un tractament de dades que permet veure 

on hi ha els principals conflictes de 

convivència a la nit. Totalment d’acord. 

 

Sense més intervencions, Lluís Maté agraeix la participació i tanca la sessió.    


